
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 13. 5. 2013

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Jakub Buĺın, Karel Kolář, Kristýna Kuncová, Petr Pošta,
Tomáš Roskovec, Jǐŕı Šejnoha
Nepř́ıtomńı senátoři: Jakub Michálek
Hosté: Tomáš Jurczyk (do 17:22), Petr Vágner, Vojtěch Tůma, Daniel Duda, Marek Vyšinka,
Jakub Opršal (od 17:06), Mirko Rokyta (od 17:08), Alexandr Kazda (od 17:11), Marek Ra-
decki(od 17:44), Magdalena Radecká (od 17:44), Tomáš Masař́ık (od 17:51), Lukáš Ledvina
(od 17:55)

Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápis̊u z minulých zasedáńı
3. Florbal MFF
4. Volby do SKASu
5. Výročńı zpráva SKAS
6. Různé

Zasedáńı svoláno na ponděĺı 13. 5., začátek 17:03, konec 18:00, předsedá T. Bártlová.

1. Schváleńı programu

Program byl schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı

SKAS schválil zápis ze zasedáńı z 22. 4. 2013 v poměru 7-0-0.

3. Florbal

T. Jurczyk představil odd́ıl florbalu VŠSK MFF, vznikl před sedmi lety v rámci VŠSK
MFF. Postupně výkon rostl a dodnes reprezentuj́ı MFF, hraj́ı již pět let ligu a navštěvuj́ı r̊uzné
turnaje, minulý týden vyhráli turnaj ”O pohár děkana FJFI”. Plat́ı si tréningy, sportovńı vy-
baveńı, nájem haly, startovné v soutěž́ıch a daľśı náklady spojené se sportem. Mezi odd́ıly
má největš́ı zastoupeńı student̊u MFF, nyńı 23 člen̊u. Historicky prošlo odd́ılem několik deśıtek
člen̊u, v drtivé většině studenti MFF. Nyńı s r̊ustem náklad̊u někteř́ı studenti nezvládaj́ı náklady,
a proto požádali o podporu SKAS MFF. Žádost byla připravena ṕısemně a je dána k dispozici
i elektronicky. Celková suma je 8000 Kč na vybaveńı. Host M. Vyšinka se zeptal na výhody
plynoućı z členstv́ı ve VŠSK MFF, např́ıklad platby od klubu. J. Šejnoha se zeptal na možnost
trénovat levně ve SCUK Hostivař. T. Jurczyk vysvětlil, že nemaj́ı možnost tam trénovat a pokud
ano, tak pouze za vyšš́ı cenu než je nyńı cena nájmu za jimi využ́ıvanou halu. Proběhla dis-
kuze o možnosti vyčerpáńı rozpočtu SKAS, K. Kolář nakonec shrnul, že při zachováńı náklad̊u
letos pravděpodobně vyčerpáńı nehroźı. T. Bártlová uvedla, že žádost obsahuje vše, co SKAS
po žadateĺıch v minulosti vyžadoval.

Usneseńı: SKAS MFF UK se zavázal proplatit florbalovému odd́ılu VŠSK MFF UK nákup
sportovńıho vybaveńı ve složeńı dle podané žádosti, a to v maximálńı výši 8000 Kč.

Hlasováńı: 6 – 0 – 1



4. Volby do SKAS

A. Kazda informoval o potřebě jmenovat daľśı členy volebńı komise.

Usneseńı: A. Kazda donavrhl do volebńı komise tyto studenty: Zuzana Safernová, Hana Ben-
dová, Tomáš Kobrle, Jindřǐska Vanečková, Josef Dvořák, Jana Procházková, Libor Peltan.
SKAS MFF UK s pověřeńım AS MFF UK jmenuje tyto členy volebńı komise do voleb do SKAS
MFF UK konaných dne 14. 5. 2013.

Hlasováńı: 7 – 0 – 0

5. Výročńı zpráva SKAS MFF UK

P. Pošta uvedl, že souhlas se zveřejněńım pracovńı verze, která již viśı na webu a nástěnkách,
dalo 7 senátor̊u, J. Šejnoha souhlas nepřipojil. J. Šejnoha si přál provést hlasováńı na za-
sedáńı a formálně. P. Pošta vysvětlil, že jeho ćılem bylo uveřejněńı co nejdř́ıve, aby kandidáti
měli možnost výročńı zprávu reflektovat ve svých volebńıch programech. P. Pošta dále uvedl,
že výsledná podoba výročńı zprávy se rodila velmi obt́ıžně a hledáńı pr̊uniku mezi názory bylo
velmi složité a dlouhé.

J. Šejnoha uvedl své připomı́nky, zejména že praćı SKASu by měla být činnost vymezená
statutem a je velmi špatně vykazatelná. Dále se SKAS zabývá podněty z akademické obce,
což považuje také za vhodné, ale aktivity SKASu by měli být v zásadě patřit do kontrolńı
a nikoli výkonné moci. Činnost nespadaj́ıćı do zákonem a statutem definovaných povinnost́ı by
nazval nikoli ”doplňkovou”, ale ”nad rámec povinnost́ı”. Také obecně považuje za nedostatečné
zd̊urazněńı toho, co považuje za zásluhy předchoźıch senátor̊u.

M. Rokyta podotkl, že při pohledu z vněǰsku neńı ani tak zaj́ımavé to, co by SKAS dělat
měl podle předpis̊u, ale co skutečně dělal, at’ už to patřilo k jeho povinnostem nebo ne.

Názory a připomı́nky J. Šejnohy byly dále diskutovány, nebyly ale ostatńımi senátory
podpořeny a proto zpráva z̊ustala ve verzi připravené P. Poštou. P. Pošta poděkoval ostatńım
senátor̊um za jejich pod́ıl na tvorbě zprávy.

Usneseńı: SKAS MFF UK přij́ımá pracovńı verzi Výročńı zprávy SKAS za sv̊uj oficiálńı do-
kument dokumentuj́ıćı práci SKASu v obdob́ı ř́ıjen 2012 až duben 2013.

Hlasováńı: 5 – 0 – 2

6. Různé

K. Kolář připomněl podnět o pseudodokovaćıch mı́stech v labech, P. Pošta navrhl technické
řešeńı a navrhl oslovit správce lab̊u. J. Buĺın spekuloval o přet́ıžeńı lab̊u, zda by taková mı́sta
nezabrala daľśı mı́sta. K.Kuncová a J. Šejnoha uvedli, že člověk v labu jedno mı́sto zabere,
at’ už s notebookem či bez něj. K. Kuncová se nab́ıdla k prozkoumańı této možnosti.

K. Kolář navrhl rozš́ı̌reńı mı́st na chodbách o daľśı stoly a židle. J. Šejnoha uvedl, že dř́ıve
studenti na chodbách seděli a rušili. Navrhl mı́sto toho zař́ıdit shromažd’ovaćı mı́sto na Malé
Straně jiným zp̊usobem.

zapsal Tomáš Roskovec


